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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde (griffier) 
Aanwezig 
 

Johan Swaans (voorzitter), Piet Poos, Bert Schellekens, Nicole 
Bovend’eerdt (accountant BDO), Dennis Meeuwissen  (accountant 
BDO), Corne Kuijpers (Rekenkamercommissie), Patrick Plugers (hoofd 
ondersteuning), Ingrid van Beers (controller), Berry van 't Westeinde 
(griffier) 

Afwezig met kennisgeving 
 

Antoon van Baal, Henk Gabriëls, wethouder Theo van der Heijden, 
Karin van den Berg  

 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. Er wordt een voorstelrondje gedaan, ten behoeve van onze 
accountant. 
 
2. Vaststelling van het verslag van de vergadering van 14 juni 2017; 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
Ingrid van Beers merkt naar aanleiding van het verslag op dat bij andere accountants wordt het PGB 
budget voor 50% als onzekerheid meegenomen. EY is blijven vasthouden aan 100%. 
 
3. Kennismaking met accountantsteam BDO 
Opdrachtbevestiging BDO 
De voorzitter vraagt om een toelichting op de opdrachtbevestiging. 
Dennis Meeuwissen geeft aan dat de accountant verplicht is om jaarlijks een opdrachtbevestiging te 
vragen. Hij verwacht dat in de opdrachtbevestiging de normale, gebruikelijke zaken worden herkend.  
De doelstelling is de verwachtingen helder te krijgen. 
De voorzitter vindt het belangrijk om voor de nabije toekomst een goed open overleg te hebben over 
wat je van elkaar verwacht en waar eventueel meerwerk zit. 
Piet Poos stelt dat dit ook bij de offertebespreking aan de orde is geweest. 
Dennis Meeuwissen geeft aan dat zij goed met alle klanten de verwachtingen willen delen en de 
klanten ook goed mee wil nemen bij de afwegingen. Die dialoog willen zij meer zoeken.  
Ingrid van Beers merkt op dat wanneer er meerwerk is, dat we de afspraak en de oorzaak duidelijk 
willen vastleggen. Merkt op dat de werkzaamheden voor de drie gemeenten ook goed gescheiden 
moeten worden. 
Nicole Bovend’eerdt zegt dat hier de afgelopen week al afspraken over zijn gemaakt. De komende 
week is er ook nog een workshop om beter af te stemmen wat aangeleverd moet worden. 
Dennis Meeuwissen geeft aan dat het belangrijk is dat de gemeente begrijpt waarom zaken gevraagd 
worden.  
De voorzitter merkt op dat met EY ook is gesproken om het stuk corruptie mee te nemen.  
Dennis Meeuwissen geeft aan dat in eerste instantie wordt gekeken wat de organisatie zelf doet om 
aan fraudebeheersing te doen. Materiële fraude moeten we ontdekken.  
Ingrid van Beers geeft aan dat er nog aandachtspunten vanuit de raad kunnen worden aangedragen.  
Dennis Meeuwissen vraagt ook om bevestiging door de raad van de eisen waaraan de controle moet 
voldoen (rapporteringstolerantie enz.) 
De griffier merkt op dat deze al zijn vastgelegd in het programma van eisen bij de aanbesteding én de 
controle verordening. 
Dennis Meeuwissen geeft aan dat BDO dit toch graag nog expliciet in een raadsbesluit opneemt. 
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Dennis Meeuwissen vult met betrekking tot meerwerk aan dat als er reviews zijn vanuit het Rijk over 
algemene zaken, deze niet in rekening worden gebracht. Als het meer specifieke reviews zijn, dan 
kan het zijn dat wij in contact treden met de gemeente. Er is ruimte voor het benoemen van extra 
aandachtspunten door de raad in de controle. 
De voorzitter doet de suggestie om te kijken naar de systematiek te kijken rond het toerekenen van 
BTW. 
Ingrid van Beers geeft aan dat B&W verantwoordelijk worden voor het geven van de 
rechtmatigheidsverklaring in 2019. Zijn wij daar als gemeente klaar voor? 
Nicole Bovend’eerdt geeft een presentatie over het auditplan. 
Patrick Plugers vraagt wat we doen met het opnemen van aanbestedingen in het normenkader, 
waardoor alle aanbestedingen worden gecontroleerd door de accountant. 
Ingrid van Beers geeft aan dat dit haar circa drie weken werk kost. 
Dennis Meeuwissen doet de suggestie dat bijvoorbeeld ook de afspraak gemaakt kan worden om 
periodiek hier onderzoek naar te doen in artikel 213a. 
Piet Poos geeft aan dat het erg veel werk is om op deze wijze alle aanbestedingen te controleren. 
De voorzitter concludeert dat we hier naar moeten kijken. Het college kan dit aanpassen in het 
normenkader dat ter kennisname naar de raad gaat.  
 
4. Diverse zaken Rekenkamercommissie  
Corne Kuijpers geeft aan dat voor het onderzoek projectmatig werken de brownpapersessies hebben 
plaatsgevonden. De ambtelijke reacties op de concept rapportage zijn ontvangen. Er wordt nog om 
een bestuurlijke reactie gevraagd. Eind oktober moet het dan als het goed is worden gepresenteerd. 
Er wordt nagedacht over de manier waarop we het onderzoek gaan presenteren. Dat wordt per 
gemeente georganiseerd. Omdat het onderwerp er altijd toe doet, zouden we het graag in het 
inwerkprogramma van de nieuwe raden willen laten opnemen. 
Het verbetertraject van de kwaliteit van de begroting wordt een beetje opgeschoven. In februari 
willen we deze rapportage opleveren. Door het uitstel kunnen we ook de (kwaliteit van de) begroting 
2018 in het traject betrekken.  
In het audit-comité zouden we de uitkomsten van de analyse willen bespreken. 6 december is gelet 
op de rest van de planning wat kort dag. Zou de rest van de agenda ruimte geven om een avond te 
plannen in november, kort na de behandeling van de begroting. 
Voor de 5 raadsleden uit het audit-comité aangevuld met andere belangstellende raadsleden. Een 
datumprikker wordt uitgedaan voor de raadsleden van het audit-comité voor 14 november en 27, 28, 
29 november. Een beperkte afvaardiging van ambtenaren en wethouder financiën zijn ook welkom. 
 
Vacatures 
Piet Poos geeft aan dat er 41 brieven zijn binnengekomen. Volgende week praten we met 
kandidaten. Er komen 5 kandidaten voor lid en 4 voor voorzitter op gesprek. Volgende week zijn de 
gesprekken. De kwaliteit viel niet tegen. 
 
Secretariaat 
Een medewerker van de griffie in Dongen gaat het werk van Ingrid van Breda overnemen. 
 
5. Stand van zaken Onderzoeken 213a 
Ingrid van Beers geeft aan dat Theo van der Heijden portefeuillehouder voor de 213a onderzoeken is. 
Het onderzoek gaat over toptaken gemeente. Het college moet daar nog een standpunt over 
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innemen. Het is nog in behandeling. Dit onderzoek is nog voor 2016. Er is nog geen onderzoek voor 
2017. 
Piet Poos geeft aan dat het in de portefeuille van de burgemeester zou moeten zitten. 
 
 
6. Ontwikkeling digitale begroting   
Patrick Plugers geeft aan dat de begroting klaar is. De digitale begroting komt morgenavond online. 
Hij krijgt graag feedback. 
 
7. Stukken ter kennisname 
Van de stukken wordt kennisgenomen. 
 
9. Rondvraag 
Er zijn geen vragen. 
 
De vergadering wordt om  20.00 uur gesloten. 
 
Aldus vastgesteld in het audit comité  van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
6 december 2017 
 
 
De voorzitter,     de griffier, 


